

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 010/21-22
互動音樂劇場——《人生請揀》

敬啟者：

為進一步加強社區教育的成效，懲教署「更生先鋒計劃」今年舉辦互動音樂劇場——《人生請揀》，貴子弟獲邀參與觀賞上述戲劇演出。活動詳情臚列如下：

日期：	十月二十二日（星期五）
時間：	下午 2:00 – 下午 6:00
地點：	伊利沙白體育館
內容：	音樂劇演出、更生人士分享
集合時間及地點：	上午 11:10 / 學校有蓋操場
解散時間及地點：	下午 6:00 / 學校有蓋操場
交通：	學校提供來回程交通
費用：	全免


請注意：根據教育局之指引，所有參與活動之走讀生必須已完成接種第一劑及/或第二劑 2019 冠狀病毒疫苗並超過十四天；及自備午膳於有蓋操場進行午膳。

請於十月十一日（星期一）將已填妥之回條逕交羅晶晶老師，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 24439899 與羅晶晶老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




謹啟
(陳妙霞)

二零二一年十月八日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 010/21-22
互動音樂劇場——《人生請揀》

班號：_____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並
* 同意 / 不同意 敝子弟參加互動音樂劇場。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二一年 月 日

簽妥之回條請交回羅晶晶老師

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 010/21-22
Musical show for "Own Your Life" campaign

8th October 2021

Dear Parents

To promote community education, the Correctional Services Department's (CSD) Rehabilitation Pioneer Project is going to organise a musical drama campaign called "Own Your Life" this year. The musical show will be held at the Queen Elizabeth Stadium in October. Your child is invited to watch the musical. Details of the arrangements are as follows:

Date	:	22 nd October 2021 (Friday)
Time	:	2:00pm to 6:00pm
Venue	:	Queen Elizabeth Stadium
Gathering time and venue	:	11:10am / Covered Playground
Dismissal time and venue	:	6:00pm / Covered Playground
Transportation	:	Coach service will be provided by the school.
Fee	:	Free of charge

Note: According to the guidelines issued by the Education Bureau, students who are not staying in the hostel must have received at least one dose of COVID-19 vaccine for more than 14 days; and have to prepare their own lunch at school.

Please kindly return the signed reply slip on 11th October 2021 (Monday) to Ms. Law Ching Ching. Please feel free to contact Ms. Law on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.